



EU REACH Regulation 1907/2006: Substance Information according to Article 33

The EU Regulation (EC) No 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH) requires communication of information about certain substances in articles supplied on the Community market.

According to REACH article 33, suppliers have to inform about presence of a 'substance of very high concern' (SVHC) of the 'candidate list' for authorisation, if contained in articles and / or packaging materials in concentrations above 0.1% w/w.

According to article 59 (1, 10) of the Regulation (EC) No 1907/2006 (REACH), an updated candidate list was published by the European Chemicals Agency (ECHA):
<https://echa.europa.eu/en/candidate-list-table/>

With regard to the candidate list mentioned above, we inform:

In the article **KENWOOD CR-M30DAB-W**,
the following component(s) contain(s) substance(s) of the
candidate list (date 14.06.2023)
in a concentration above 0.1 % weight by weight:

component	Name of substance	EC No	CAS No	safe use information
brass parts (antenna pedestal, antenna fixing shim, handle of rotary volume control switch on PCB), pin of AC plug	Lead (Pb)	231-100-4	7439-92-1	(Will not be released under normal / fore- seeable conditions of use from these components, most of them installed inside the equipment.)
SMD glass diode				

The packaging materials contain no substance of the
candidate list (date 14.06.2023)
in a concentration above 0.1 % weight by weight.

General information enabling a safe use of the article is included in the user manual.

EU REACH-Verordnung 1907/2006: Stoffinformationen gemäß Artikel 33

Die EU-Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH) schreibt hinsichtlich bestimmter Stoffe in auf dem Gemeinschaftsmarkt gelieferten Erzeugnissen Kommunikationspflichten in der Lieferkette vor.

Gemäß REACH Artikel 33 haben Lieferanten über das Vorhandenseins eines in der Kandidatenliste zur Zulassung genannten 'besonders besorgniserregenden Stoffes' (englisch: 'substance of very high concern' = SVHC) zu informieren, wenn dieser in einer Konzentration über 0,1 % (Masse / Masse) in einem Erzeugnis enthalten ist.

Eine geänderte Kandidatenliste wurde gemäß Artikel 59 (1, 10) der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) von der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) veröffentlicht:
<https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table>

Hinsichtlich der oben genannten Kandidatenliste informieren wir wie folgt:

Im Erzeugnis **KENWOOD CR-M30DAB-W**

enthalten die folgenden Komponenten Stoffe der Kandidatenliste (Stand: 14.06.2023)
in einer Konzentration über 0,1% (Masse / Masse):

Komponente	Name des Stoffes	EC Nr.	CAS Nr.	Informationen zum sicheren Gebrauch
Messingteile (Antennensockel, Fixierscheibe, Stiel des Lautstärkedreh- reglers auf der Platine); Kontaktpin des Wechsel- spannungs- netzteils	Blei (Pb)	231-100-4	7439-92-1	- (Wird unter normalen / vorhersehbaren Ver- wendungsbedingungen nicht aus den überwiegend im Gerät eingebauten Kompo- nente freigesetzt.)
SMD Glasdiode				

Die Verpackungsmaterialien des oben genannten Erzeugnisses
enthalten **keine Substanzen** der Kandidatenliste (Stand 14.06.2023)
in einer Konzentration über 0,1 % (Masse / Masse).

Allgemeine Informationen zum sicheren Gebrauch des Erzeugnisses sind in der Bedienungsanleitung enthalten.